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استاندار هرمزگان تاکید کرد: 

لزوم بهره وری صحیح از معادن برای آبادانی 
هرمزگان

مهدی دوســتی ضمن اشــاره به اینکه اجازه خروج 
موادمعدنی به صورت خام از اســتان را نخواهیم داد، 
اظهار داشــت: به دنبال ایجــاد کارخانه های تبدیلی 
و تکمیلی و فرآوری در اســتان بــرای جلوگیری از 
خام فروشــی موادمعدنی هســتیم و در همین راستا 

شهرهای مختلف تخصصی ایجاد می شود.
وی با اشــاره به اینکه مدل خام فروشی موادمعدنی از 
هرمزگان منطقی نبوده و هیچ منفعتی هم برای کشور 
ندارد، بیان داشت: به طور مثال می توان به خروج مواد 
ســیلیس به صورت خام از استان اشاره کرد که بر این 
اساس بروی آن زنجیره مرتبط با سیلیس و شهر شیشه 
به مساحت یکهزار و ۸۶۰ هکتار در بندرعباس تعریف 

شده است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهار داشت: 
مواد معدنی شوینده مانند نمک و آهک نیز به صورت 
خام از استان خارج می شد که روی آن زنجیره معدنی 
شوینده ها و پارک کود و سَم تعریف کردیم که با این 
حساب، در آینده ای نزدیک استان هرمزگان به قطب 
سم و کود کشــور و زنجیره فسفات و پتاسیم تبدیل 

خواهد شد.
دوستی ابراز داشت: سه بسته ویژه توسعه برای ۲ نوع 
ماده معدنی سیلیس و آهن در هرمزگان تهیه شده است 
که در راستای جلوگیری از خام فروشی آهن و سیلیس، 
تمامی حلقه های زنجیره توســعه از معدن تا صنایع 

فرآوری در این بسته ها تعریف شده است.
وی ادامه داد: یعنی از معدن آهن باید واحدهای صنعتی 
مختلف از جمله شِمش، ورق و یا لوله خارج شود و 
سیلیس هم روی شهر شیشه و صنایع تبدیلی و درواقع 

یک بسته کامل بر روی آن تعریف شده است.
صدور فراخوان برای ۲۱۳ پهنه معدنی هرمزگان 

استاندار هرمزگان اضافه کرد: با تلاش های انجام شده 
در مجموعه صنعت، معدن و تجارت استان هم اکنون 
۲۱۳ پهنه معدنی از ۱۶ مهرماه امسال به فراخوان گذاشته 
شــده است که افراد متقاضی و سرمایه گذار می توانند 

دراین مزایده شرکت کنند.
دوســتی، به وجود ۱۰۰ معدن شــن و ماسه در استان 
اشاره کرد و ابراز داشت: بدون احتساب این معادن، ۱۸۰ 
معدن فعال در استان هرمزگان وجود دارد که تعداد و 
ظرفیت ۲۱۳ معدن فراخوان شده کنونی، بیش از معادن 

فعال استان است.
وی یادآور شد: بیشترین معادن استان هرمزگان مربوط 
به شهرســتان های بندرعباس، حاجی آباد، بشاگرد و 
بندرخمیر اســت که هریک از این معادن در استان و 

کشور ایجاد آبادانی و تحول می کند.
استاندار هرمزگان تصریح کرد: کار جدیدی که انجام 
شــده، تهیه کیف سرمایه گذاری است که مجوزهای 
تمامی ۲۱۳ پهنه معدنی از قبل اخذ شــده است یعنی 
مجوزها را از پیش برای سرمایه گذار صادر کرده ایم و 
درواقع معدنکار اگر بخواهد همین امروز شروع بکار 
کند، هیچ بروکراسی اداری ندارد و فقط با امضای خود، 

دارای پروانه می شود.
وی اظهار داشــت: رســاندن ۲۱۳ معــدن به مرحله 
واگذاری کاری ســخت و زمان بر بود چراکه این قبیل 
کارها نیازمند تکمیل اسناد و انجام کارهای مطالعاتی 
قابل توجهی بوده که سازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان طی یک سال گذشته در این راستا کار بزرگی 

انجام داده است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان ابراز داشت: ۲۱۳ 
معدن یادشده مشتمل بر ۱۹ ماده معدنی است که از این 
میان می توان به مواد معدنی همچون کرومیت، سنگ 
آهک، سنگ آهن، سیلیس، منیزیم، گچ، نمک، منگنز و 

سایر مواد معدنی اشاره کرد.
هرمزگان نیازمند اکتشافات کامل و جامع

استاندار هرمزگان همچنین به معدن کرومیت در استان 
اشاره کرد و گفت: کرومیت جزو معادن خوبی است 
اما متاسفانه حجم قابل توجهی ندارد، اما برخی معادن 
استان های همجوار، حجیم و با میزان ذخایر بالا هستند؛ 
البته باید بگوییم کمبود اکتشافات در استان هرمزگان 

این موضوع را تشدید کرده است.
وی اضافه کرد: شاید اگر اکتشافات کامل و جامعی در 
استان هرمزگان انجام شود، میزان ذخایر استان به روز، 
واقعی و اقتصادی شود ضمن اینکه مهم ترین مشکل 
کلان معدن در کشور این است که ما به دلیل محدودیت 
تکنولوژی برداشت، بیشتر بدنبال معادن سطحی بوده 
و در عمــق نمی رویم؛ در صورتــی که بهره گیری از 
سیستم های تغلیظ می تواند حتی معادن کم عَیار ما را 
به عیار مناســبی برساند و بتوانیم برداشت مطلوبی از 

معادن داشته باشیم.
مسوولیت اجتماعی، بعد از مرحله بهره برداری

استاندار هرمزگان در بحث مسوولیت های اجتماعی 
هم گفت: مسوولیت های اجتماعی یکی از راهبردهای 
اساســی بوده؛ چرا که بخشــی از داروها، ســاخت 
بیمارستان ها، فاضلاب، تجهیزات پزشکی، آبرسانی، 
ساخت مدارس و هنرســتان های همجوار صنایع را 
می توانیم از محل همین مسوولیت های اجتماعی تامین 
مــی کنیم اما اینکه چه زمان و در چه مرحله ای، انجام 
مسوولیت اجتماعی را از سرمایه گذار بخواهیم خود، 

موضوع مهمی است.
دوستی ادامه داد: مسوولیت های اجتماعی در صورت 
تبدیل شدن به قانون، برای انضباط بخشی خوب است 
امــا اگر هر صنعتی بدون اینکه وارد اســتان و چرخه 
تولید بشود درصدی را به عنوان مسوولیت اجتماعی 
بدهد، صرفه اقتصادی ندارد و مســلما چنین کاری، 

سرمایه گذار را پس می زند.
وی تصریح کرد: بنابراین بعد از ســرمایه گذاری و در 
مرحله بهره بــرداری، با صنایع و معدن دار در رابطه با 
مسوولیت اجتماعی صحبت خواهیم کرد اما در دوره 
ســاختِ پروژه باید تمامی توان ســرمایه گذار وارد 
روند ســاخت و ساز شود تا هرچه سریع تر به مرحله 
بهره برداری برســد، آنوقت اگر مثــلا ۱۰ درصد هم 
مسوولیت اجتماعی بگیریم، به اندازه ای که برخی از 
واحدها نیز ســریع تر راه اندازی و حتی صدها نفر هم 
در استان مشغول به کار شوند و صنایع مختلف و حتی 

شهرداری های مان از آن بهره مند شوند، ارزش دارد.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان گفت: عقیده 
بنده بر این است که در دوران ساخت و اجرای طرح، با 
شرکت های سازنده در خصوص مسوولیت اجتماعی 
صحبتی نشــود و اجازه دهیم عملیات اجرایی طرح 
به اتمام برســد و بعد، تحقق مسوولیت اجتماعی را 

بخواهیم.
پالایشگاه های جاسک و شهید سلیمانی 

استاندار هرمزگان همچنین با اشاره به طرح های بزرگ 
پالایشگاهی در دست مطالعه و ساخت استان گفت: 
در هفته دولت امسال ۱۱۰ هزار میلیارد تومان پروژه در 
استان مورد بهره برداری قرار گرفت که تقریبا رشد ۲۵ 
برابری و ۲ هزار و ۵۰۰ درصدی داشــتیم که این رقم 

بسیار خوبی بود.
دوســتی گفت: برای کلنگ زنــی طرح های بزرگ 
همچون پالایشگاه جاسک و پالایشگاه شهید سلیمانی 
بندرعباس هم منتظر حضور معاون اول رییس جمهور 
و وزیر صنعت، معدن و تجارت هستیم؛ امورات مربوط 
به این طرح ها انجام شــده و قراردادها نیز منعقد شده 

است.
وی ادامه داد: برای پالایشگاه جاسک که الان ۱۰ درصد 
پیشرفت دارد و پالایشگاه شهید سلیمانی بندرعباس که 
در مرحله مطالعه و تخصیص زمین بوده، نزدیک به ۱۷ 

و نیم میلیارد دلار برآورد اولیه شده است.
استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه این پروژه ها بسیار 
فوق العاده بوده و استان را تامین می کنند، گفت: هر یک 
از پالایشگاه ها در دوران ساخت، نزدیک به ۱۰ هزار نفر 

اشتغال خواهد داشت و در زمان بهره برداری هم نزدیک 
به پنج هزار نفر اشتغال ایجاد می کند.

دوستی یادآور شد: هدف گذاری تولید این پالایشگاه ها 
نیز هرکدام ۳۰۰ هزار بشکه گازوئیل، بنزین و سوخت 
جِت است و مهم تر اینکه نزدیک به ۳۵ درصد از این ها 

مواد پتروشیمیایی می شود.
وی گفت: طبق فرمایش رهبر معظم انقلاب »بدترین 
اســتفاده از نفت به عنوان سوخت است« که در این ۲ 
پالایشگاه خوشبختانه مواد اولیه لوازم خانگی، رومبلی، 
قطعات خودرو، رنگ و چسب و سایر قطعات باارزش 
تولید می شــود؛ البته نفت و بنزین هم هست اما سهم 
تولید آن کمتر بوده و بیشتر تولید به مواد اولیه لوازم و 

کالاهای تمام شده، اختصاص داده شده است.
۱۵ ابَرَ طرح در هرمزگان مطالعه و برای هیات 

دولت ارسال شده است
اســتاندار هرمزگان همچنین با اشــاره به مطالعه ۱۵ 
ابرطرح در اســتان گفت: ایــن طرح ها برای دریافت 
مجوز به هیات دولت ارســال شده و کار مطالعات و 
مشــاوره آن نیز انجام و با سرمایه گذاران مختلف نیز 
صحبت شده است که با تکمیل و بهره برداری کامل هر 
یک از این طرح ها، انقلابی بزرگ در توســعه استان و 

کشور ایجاد می شود.
دوســتی ادامه داد: مهار آب های خروجی از استان با 
احداث ســدهای بزرگ و طرح های آبخیزداری، راه 
اندازی شهر شیشه، پارک کود و سم، شهرک لجستیک 
ترانزیت، شــهر میوه های گرمسیری و طرح تحولی 

پرورش ماهی در قفس از جمله این طرح ها است.
وی گفت: شهر صنعتی لجستیکی به مساحت یکهزار و 
۶۰۰ هکتار در پس کرانه بین بندر شهید رجایی و شهید 
باهنر طراحی شده که بر روی این طرح ۶ ماه مطالعه و 

برای تصویب به هیات دولت ارسال شده است.
استاندار هرمزگان گفت: نخستین پارک کود فسفات 
کشور نیز هفته دولت در شهرک صنعتی خلیج فارس 
بندرعباس به مســاحت ۱۰۵ هکتار با زنجیره نفتی و 
معدنی کلنگ زنی شد که این مرحله شامل تولید اسید 
فسفریک صنعتی بوده که در زمینه کودهای ترکیبی، 
پاک کننده ها و شوینده ها، صنایع غذایی، تصفیه آب، 

داروسازی و خوراک دام و طیور کاربرد دارد.
دوستی تصریح کرد: مساله دیگر، آب های خروجی از 
هرمزگان بوده که برای مهار آن شهر نساجی به مساحت 
پنج هزار هکتار به بخش خصوصی واگذار کردیم که 

چهار هزار و ۵۰۰ هکتار زیر کشت پنبه خواهیم برد.
وی با اشاره به اینکه زنجیره های نساجی را در هرمزگان 
راه اندازی خواهیم کرد، گفت: در این راستا چهار هزار و 
۵۰۰ درخت توت در استان کاشته شده و علاقه مند به 
فعال کردن زنجیره ابریشم در این دیار هستیم؛ همچنین 
در بخش نفتی و پتروشیمی و هم در زمینه کشاورزی 

زنجیره نساجی کار شده است.
استاندار هرمزگان گفت: ظرفیت تولید ماهی در قفس 
این استان نیز نزدیک به ۶ هزار تنُ بوده که اکنون به ۱۲ 
هزار تنُ رسیده و سعی داریم تا پایان امسال میزان تولید 

را به ۱۰۰ هزار تنُ افزایش دهیم.
نماینــده عالی دولت در هرمزگان گفت: وظیفه ما این 
اســت کشوری را به نســل های بعدی تحویل دهیم 
که آبادتر باشــد تا در آینده بتوانیم ادعا کنیم که برای 
کشورمان کاری کرده ایم و این رسالت ما است که نقش 

دین را در توسعه و پیشرفت نشان دهیم.
وی ادامه داد: »رهبرمعظم انقلاب فرمودند؛ کاری کنید 
هرکسی از هرگوشــه ای به کشور نگاه کرد، معجزه 
اسلام را در سازندگی و پیشرفت کشور ببیند« که این 
جمله کاملی است و براساس آن می توانیم کشورمان 

را متحول کنیم.

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه دولت با همه توان در خدمت مردم 
است گفت: این استان از معادن و مواد معدنی 
مطلوبی برخوردار بوده و شناسایی پهنه های 
معدنی جدید و فــرآوری بهینه مواد معدنی 
می تواند بهــره وری خوبی بــرای آبادانی 

هرمزگان داشته باشد.

ساخت هتل های پنج ستاره از پربازده ترین 
بسته های سرمایه گذاری در قشم است

اقتصاد کیش-      مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه سرمایه گذاری در زمینه 
ساخت هتل های پنج ستاره یکی از پربازده ترین بسته های سرمایه گذاری پیشنهادی در 
این منطقه آزاد است گفت: سرمایه گذاری در صنعت گردشگری جزیره و به  ویژه در 

بحث اماکن اقامتی از ثبات بالایی برخوردار است. 
این مطلب را افشار فتح الهی در دیدار با قائم مقام مدیرعامل و عضو هیات مدیره شرکت 
هواپیمایی تابان عنوان و اظهار داشــت: ارتقا تعداد خطوط پروازی از قشــم به مراکز 
اســتان  ها یکی از اولویت های سیاست گذاری های این سازمان در حوزه گردشگری 

است.
وی ادامه داد: لازمه توسعه گردشگری، گسترش خدمات در حوزه حمل ونقل است 
و با توجه به اینکه یکی از اصلی ترین مبادی ورودی به جزیره قشم، راه هوایی است، 

امیدواریم با همکاری هواپیمایی تابان، تعداد خطوط پروازی را افزایش دهیم.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم توضیح داد: با ورود به نیمه دوم سال و آب وهوای 
مســاعد این جزیره، درخواســت برای برقراری خطوط پروازی به مراکز استان ها و 
شهرهای بزرگ کشور افزایش یافته است که ضمن کمک به ارتقا گردشگری، زمینه را 

برای افزایش میل به سرمایه گذاری در این صنعت را افزایش می دهد.
در ادامه جلسه، بهنام عبداله پور قائم  مقام مدیرعامل شرکت هواپیمایی تابان نیز ضمن 
تاکید بر افزایش تعداد خطوط پروازی در مســیرهای مشهد به قشم، تهران به قشم و 
بلعکس تا یک ماه و نیم آینده افزود: جاذبه های ارزشمند قشم در حال معرفی و شناخت 
بهتر در ســطح کشور است و این شــرکت هواپیمایی آماده سرمایه گذاری در حوزه 

هتلینگ جزیره و همچنین ساخت شهرک های تفریحی، توریستی و آموزشی است.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

بندر سیریک هرمزگان سهم بالایی 
در توسعه ترانزیت و صادرات کالا دارد

اقتصاد کیش-  مدیرعامل ســازمان بنادر و دریانوردی گفت: بندر ســیریک به دلیل 
موقعیت قرارگیری و نزدیکی به کشور عمان، سهم بالایی در توسعه ترانزیت و صادرات 

و واردات کالا دارد. 
"علی اکبر صفایی" در بازدید از روند احداث بندر تجاری سیریک با بیان اینکه  بهره 
برداری از این بندر منوط به اتمام کامل نیازهای آن است، افزود: خوشبختانه با همت 
و تلاش شبانه  روزی دست اندرکاران طرح بندر سیریک، موج شکن این بندر تکمیل 

شده است.
وی با بیان اینکه اسکله این بندر تجاری نیز آماده بهره برداری است، گفت: برخی اقدامات 
در پســکرانه بندر از جمله محوطه سازی، انبار و سایر تجهیزات بندری با مشارکت 

سازمان بنادر و دریانوردی و بخش خصوصی انجام می شود.
معاون وزیر راه و شهرســازی با اشاره به رشد چشمگیر بندر تجاری سیریک گفت: 
۵۸ هزار تنُ عملیات تخلیه و بارگیری در ۶ ماهه امســال گویای توســعه تجارت در 

این بندر است.
صفایی بر آماده سازی تمامی بخش های این بندر تاکید و خاطرنشان کرد: زمانی این بندر 
به صورت رسمی افتتاح و به بهره برداری می رسد که مجموعه نیازهای آن در پسکرانه 

و اسکله کامل و مهیا باشد. 
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در سفر به هرمزگان از طرح های توسعه سازمان 

بنادر در بندر جاسک نیز بازدید کرد.

مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی؛

شناورسازان هرمزگان با مشکل 
حریم ۶۰ متری دریا روبرو هستند

اقتصاد کیش-      رییس انجمن شناورسازان هرمزگان گفت: فعالان این عرصه با 
اخطارهایی از مسکن و شهرسازی در خصوص حریم ۶۰ متری دریا روبرو هستند 

که همین مساله موجب بلاتکلیفی آن ها شده است. 
کامبیز عرب با بیان اینکه اگر بخواهیم مجوزهای فعالیت خود را تمدید کنیم با این 
مشکل روبرو هستیم ادامه داد: مساله را در سفر رییس جمهور به هرمزگان با وزیر 
صنعت، معدن و تجارت مطرح کردیم و ایشان قول رسیدگی تا حل مساله را دادند.

وی اضافه کرد: مســاله دیگر به ســازمان حفاظت محیط زیســت در خصوص 
تخم گذاری لاکپشت ها باز می گردد، این سازمان باید انتخاب کند محل کار ما محل 

تخم گذاری لاکپشت نیست.
رییس انجمن شناورسازان هرمزگان افزود:  وقتی به اداره کل حفاظت محیط زیست 
مراجعه می کنیم می گویند چندان نگران نباشید و مثال می زنند اسکله هرمز که ساخته 
شده غیر قانونی است، اسکله شهر بندرعباس را هم که احداث کرده و در آن بازار قرار 
دارد سرتاسر هم غیر قانونی است؛ چرا شما ناراحت هستی برو کارت را انجام بده.

عرب افزود: کارمان را بکنیم از آن طرف همه چیز غیر قانونی است، مگر چند کشتی 
سازی هستیم.

وی در بخش دیگری از سخنان خود اشاره کرد:  سازمان شیلات طرحی داشت که 
گفتیم این روش صید ذخایر را نابود می کند و الان به جایی رسیده ایم که چهار قایق 

برای تور اندازی جهت کسب روزی و معیشت با محدودیت روبرو شده اند.
وی افزود: صیاد سنتی که با استفاده از تور یا قلاب به ماهیگیری می پردازد به ذخایر 

آبزیان آسیب نمی رساند و محیط زیست و کف دریا را از بین نمی برد.
رییس انجمن شناورسازان هرمزگان تاکید کرد: همه میدانیم سیاست سازمان شیلات 
در اســتفاده از کشتی های چینی به صورت ۱۰۰ درصدی غلط بود و به هرمزگان و 

صنعت ماهیگیری آن ظلم بزرگی شد که اکنون نتیجه آن را مشاهده می کنیم.
عرب ادامه داد: این مساله را بایستی با دید باز مدیریت کرد و محدود کردن یا کوچک 
کردن ساخت قایق به اندازه ای که قابلیت دریانوردی نداشته باشد تنها موجب تولید 

غیرقانونی این قایق ها در جاهای دیگر شده و هیچ نتیجه دیگری ندارد.
وی گفت:  شیلات با نگاه باز راه ساخت شناورهای صیادی را باز کند که این موجب 

می شود قایق ها هم در چارچوب قانونی، محکم تر و مستحکم تر ساخته شوند.
وی تاکید کرد: می توان با بازرسی از کارگاه های قانونی و بکارگیری روش دیگری 
از ســاخت جاساز در شــناورها جلوگیری کرد اما چنانچه بخواهیم مسیر قانونی 
ساخت شناورها را ببندیم شرایط را برای ساخت آن ها در کارگاه های غیر مجاز و با 
کاربری های چندگانه فراهم کرده ایم که آنگاه امکان نظارت را از خود سلب کرده ایم.

رییس انجمن شناورسازان هرمزگان :

سرانه ورزشی هرمزگان
 به استاندارد کشوری نزدیک شد

اقتصاد کیش-  مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان گفت: استاندارد کلی سرانه ورزشی 
در کشور به ازای هر نفر ۱۰۰ سانتی متر است که در هرمزگان به حدود ۸۰ سانتی متر 

رسیده ایم و جزو استان های رو به رشد هستیم. 
مظفرمهری خادمی نسب افزود: سرانه ورزشی استان پیش از این ۷۶ سانتی متر بود که 
باتوجه به طرح های اجرا شده درهفته دولت، میانگین سرانه ورزشی با سه سانت افزایش 

به ۷۹ سانتی متر رسید و سعی داریم درهفته تربیت بدنی به ۸۱  سانتی متر برسانیم.
وی همچنین عنوان کرد: ۲۳ طرح ورزشی به ارزش ۳۱ میلیارد تومان هفته تربیت بدنی 

و ورزش در این استان افتتاح و کلنگ زنی می شود.
به گفته مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان: طرح های ورزشی شامل ۱۸ زمین چمن 
مصنوعی محله ای و روســتایی و ســه زمین چمن مصنوعی بزرگ است که درهمه 
شهرستان های هرمزگان به جز بوموسی و بشاگرد که هفته دولت افتتاح طرح داشتند، 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی با اشــاره به اینکه کلنگ زنی ۲ کمپ تیم ملی نیز در شهرســتان های بندرخمیر و 
بندرلنگه خواهیم داشت، بیان کرد: تامین اعتبار اجرای این طرح ها از محل سفر وزیر 
ورزش و جوانان محقق شده است که سه میلیارد تومان برای اجرای کمپ بندرخمیر 

و ۲ میلیارد تومان برای کمپ بندرلنگه پیش بینی شده است.
مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان یادآور شد: کمپ ها و اردوهای تیم ملی شهرهای 
بندرخمیر و بندرلنگه، ساحلی دریایی است اما این ظرفیت را ایجاد می کنیم که برای 

همه رشته های ورزشی بتوانیم از کمپ ها استفاده کنیم.
خادمی نسب ابراز داشت: همچنین طی این هفته برنامه های فرهنگی ورزشی شامل 
غبارروبی گلزار شــهدا، دیدار با خانواده شهدا، دیدار با استاندار، مسوولان و مدیران 
صنایع استان جهت ارائه دغدغه های ورزشی، دیدار با نماینده ولی فقیه درهرمزگان 
و امام جمعه بندرعباس، دیدار با شــهردار و شورای شهر، مسابقه های پاراالمپیک با 
حضور معلولان و جانبازان و جشنواره ها و مسابقه های مختلف هیات های ورزشی 

در هرمزگان برگزار می شود.
مدیرکل ورزش وجوانان هرمزگان ادامه داد: در مصوبات سفر رییس جمهور و هیات 
دولت، ۹۰ میلیارد تومان به ورزش هرمزگان اختصاص یافت که مقداری از این بودجه 

مصوب و برخی هم تخصیص پیدا کرده است.
وی اظهارداشت: ۲۵ میلیارد تومان برای تعمیرات و تجهیزات مجموعه های ورزشی، 
۲۰ میلیارد تومان برای ورزشگاه ۱۰ هزار نفری میناب، ۱۵ میلیارد تومان برای سالن 
ورزشی چندمنظوره سام و زال قشم، ۶ میلیارد تومان پیست تارتان دوومیدانی رودان 

است.

مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان؛


